
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 19. januar 2018

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 378
Hvor mange sager forventer ministeren, at der årligt vil blive behandlet i de
ungdomskriminalitetsnævn, der foreslås i udspillet »Alle handlinger har konse-
kvenser« (Regeringen, oktober 2017)?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Rune Lund (EL).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Rune.Lund@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Peter Skaarup
formand
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